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Uw kenmerk 

Geachte beer, mevrouw. 

Afgelopen vrijdag 30 September werden de voorlopige budgetten BUIG 2017 bekend 
gemaakt. Op basis van bet voorlopige budget 2017 hebben we berekend dat bet tekort op 
het budget BUIG volgend jaar 6,6 miljoen euro bedraagt. 

Tijdens de begrotingsvoorbereiding 2017 hebben we rekening gehouden met de kans dat 
het BUIG budget ook voor komend jaar niet toereikend zou zijn. Afgelopen jaar is 
weliswaar gewerkt aan de verbetering van het verdeelmodel maar gezien onze ervaringen 
met het objectief verdelen was ingescbat dat de kans op een tekort groter zou zijn dan de 
kans op een overschot. 
We houden in de concept-gemeentebegroting 2017 rekening met een structureel risico 
van 3 miljoen euro (structureel doen we maal 2 dus 6 miljoen euro) met een kans van 
optreden van 75%. De middelen in het weerstandsvermogen willen we niet nu al inzetten. 
Daarvoor in de plaats zullen we bij de rekening 2016 bekijken of het rekeningresultaat 
voldoende ruimte biedt om het tekort op te lossen. Wanneer dat niet het geval is zal een 
onttrekking aan het weerstandsvermogen plaatsvinden dat we in de concept begroting 
2018 weer aanvullen. 

We gaan daarnaast ook kijken naar maatregelen op de middellange termijn. Het afgelopen 
jaar heeft het ministerie van SZW verder gewerkt aan de verbetering van het 
verdeelmodel voor de bij stand. Deskundigen die SZW hebben geadviseerd en de Raad 
voor financiele verhoudingen zijn van mening dat dit model een flinke verbetering is ten 
opzichte van de vorige versie. Zij geven aan dat verdere aanscherping weliswaar mogelijk 
is maar dat deze niet tot grote budgetverschuivingen zal leiden. De positie van Groningen 
in de budgetverdeling zal niet substantieel veranderen. 

Wanneer de trendmatige ontwikkeling van de bijstandsuitgaven niet wordt doorbroken, 
zal ook de komende jaren sprake zijn van een tekort op de BUIG. Vanuit financieel 
oogpunt is het noodzakelijk om te onderzoeken welke interventies in de beleid- en 
uitvoeringspraktijk mogelijk en noodzakelijk zijn om het bijstandsvolume en hiermee de 
bijstandsuitgaven structureel te verlagen. Hierover gaan wij graag met u in gesprek. 
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Op basis van de resultaten van deze interventies zal een nieuwe inschatting worden 
gemaakt van het meerjarige effect voor de begroting en het weerstandsvermogen. 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

da burgemeester, V . ^ 
Peier den Oudsten 

de secretaris, 
Peter Teesink 


